
Referat af bestyrelsesmøde 26/1 - 2017. 

Fraværende: Karsten, Charlotte, Leo og Hans. 

Højtalerne er sat op. 

Fastelavn bliver d. 26/2. 

Årsmøde d. 27/2 – Elisa genopstiller ikke. 

Lisbeth (umbadamerne) vil gerne deltage i opvisningen 

Kasseren: Der er underskud i år -31.408 kr. 

Medlemstallene er dalende. 

Thomas (fodbold): kører stille og roligt, intet nyt med ungdomsholdene. 

Linda: sidemåtter og kasser er indkøbt. 

3 rullebrætter er forsvundet – der bliver købt 5  

D. 25/2 skal flere hold til opvisning 

Drengene skal til Højby. 

Gulddamerne skal til Nykøbing. 

Unicyklerne deltager i vores egen opvisning. 

Selvforsvar er startet op igen. 

Det går godt med unicyklerne, det er dog lidt svært at fastholde dem. Der skal 
et skur op til unicyklernes ting. Vil gerne have et sæt nøgler. 

Ældreidrætten: Vil gerne have en curlingbane mere. 

Fitness: intet nyt, der er dog kommet flere medlemmer. 

Rabatordningen skal tages op til revision. 

Kiosken går udmærket 

Næste møde 27/2 kl 17.00. Kl. 19.00 er der årsmøde 


